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Verksamhetsberättelse för Södertälje Amatörfiskeklubb 
avseende verksamhetsåret  2015 - 2016 

Styrelsen för Södertälje Amatörfiskeklubb lämnar följande berättelse för verksamhetsåret 

2015-2016. 

Styrelsens sammansättning 

Funktionärer för olika ansvarsområden 

Revisorer  Tommy Karlsson (sammankallande), 
Johan Andersson 
Jan Enesved, suppleant 

Valberedning Vakant (sammankallande), 
Vakant, 
Vakant 

Ungdomsledare Viktor Lindblom Berglund (sammankallande), 
Teijo Långhed, 
Lasse Lahti, 

Tävlingsledare, vinter Jan Lundin 
Leif Andersen, biträdande 
Hans Eriksson, biträdande 
Teijo Långhed, biträdande 

Tävlingsledare, Kustmete och 
KM sommar 

Barbro Petre Lundgren, sammankallande 
Bengt Lundgren, biträdande 
Hans Eriksson, biträdande 

Ordförande Mattias Haavisto 

Kassör Fredrik Pettersson 

Sekreterare Pär Magnusson 

Ledamöter Christer Pålsson, 

Viktor Lindblom Berglund 

Jan Bäck 

Bo Danielsson 

Suppleanter Roger Tolstoy 

Marie Wigholm 

Adjungerad Jan Enesved 
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Styrelsens arbete 
Styrelsen har under året haft tio protokollförda styrelsesammanträden och har inom sig utsett 

Christer Pålsson till vice ordförande, Marie Wigholm till sekreterare med ansvar för 

medlemsfrågor och Roger Tolstoy som ansvarig för klubblokalen. 

Leverantören av fisk har haft problem med tillgången av regnbåge med större storlek under året 
p.g.a problem hos smoltleverantören under den heta sommaren. Det som levererats till 
isättningarna av Gustava Lax AB har istället kompenserats med ökad mängd av fisk med lägre 
medelvikt. Inte heller öring kunde levereras som beställts i den sista isättningen för året. Leverans 
av denna är utlovad till våren 2017 istället. 
Fisk från leverantören har satts ut vid fyra tillfällen under säsongen i Acksjöarna och i Malmsjön. 
 
Trenden med det sjunkande medlemsantalet verkar ha bromsats upp detta år. Om det är tillfälligt 
eller om det är en vändning får de kommande åren utvisa. Under 2016 blev antalet 323 st 
klubbmedlemmar, lika många jämfört med 2015 då vi var 323 st. Dock var vi under 2014 - 347 st, 
2013 - 375st och 2012 - 396 st.  
 
För att fortsätta att marknadsföra oss och våra fiskevatten har representanter ur styrelsen åter 
besökt Stockholms flugfiskecenter, Huntyards & Berras i Vårby och även AB Fiskarnas 
Redskapshandel/Naturkompaniet i Sickla under året. Informationsblad över klubbens olika vatten 
och fiskemöjligheter och fiskekartor i A6 format för att dela ut till intresserade fiskare överlämnades 
samtidigt som lite extra reklam för Malmsjöns fiskemöjligheter gjordes.  
Förhoppningen är att informationsmaterialen skall hjälpa till att sprida mer intresse för klubbens 
vatten och locka till oss nya besökare och nya medlemmar i långa loppet. 

En arbetsgrupp för framtagande av åtgärdsplan för Malmsjöns framtida utveckling har bildats och 
sammanträtt flertal gånger under året. Åtgärdsplanen presenteras separat. 
 
Trots efterlysning i utskicken för Vinter- och Sommaraktuellt, samt personliga förfrågningar har 
ingen ny Valberedning kommit på plats i klubben ännu, vilket kommer att bli problematiskt 
framöver när nya ledamöter och funktionärer behövs.  
Bl. a kommer vi att behöva ny kassör till nästa årsmöte då vår nuvarande kassör aviserat att 
uppdraget är för tungt och omständigt för att i långa loppet kunna kombineras ett krävande arbete, 
barn och fritid på ett vettigt sätt. 
 
Inför årets årsmöte har styrelsen sett det som enda alternativet att tillfråga alla de nuvarande valda 
ledamöterna vars förordnande går ut 2016 om de accepterar att bli omvalda, vilket till största delen 
har besvarats positivt. 
Årsmötet får besluta om detta tillvägagångssätt godkänns då en valberedning saknats. En särskild 
punkt för detta finns på dagordningen för årsmötet. 

Medlemmar 

Klubben har i år 323 medlemmar, vilket är lika många som föregående år. Av medlemmarna 
är 14 st kvinnor, en minskning med 2 st och antalet ungdomar (tom 19 år) var 1 st, en 
minskning med 1 st. 
 

Ekonomin 
Klubbens verksamhet har under året har genererat ett ekonomiskt överskott på 29820 kr 
gentemot det budgeterade överskottet på 38 700 kr. Den administrativa delen och Måsnaren 
är de resultatområden i verksamheten som bidragit störst till klubbens överskott. 
 
Vi kan däremot återigen se en minskning av antalet sålda dagkort och antal sålda årskort i 
Malmsjön gentemot det budgeterade för sjön och resultatet har igen slutat på ett 
minusresultat för Malmsjön. 
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I Acksjöarna har antalet årskort ökat något gentemot föregående år medan 
dagkortsförsäljningen i år sjunkit kraftigt gentemot det budgeterade. Acksjöarna har dock gått 
med en liten vinst detta budgetår. 
 
Måsnaren har ökat något i årskortsförsäljning och även dagkortsförsäljningen har ökat 
gentemot det föregående året. Måsnarens ekonomi är god och genererar ett överskott som 
klubben skall vara tacksam för.  
 
Verksamhetsgrenarna har var för sig en individuell kostnadsindelning och budgetering och 
skall i långa loppet kunna bära sina egna kostnader enligt årsmötets beslut 2014. Ett beslut 
som ligger till grund för styrelsen budgetarbete. 
 
Eftersom den största utgiftsposten är fisk för inplantering som måste beställas på årsbasis, 
har vi inte haft möjlighet att avbeställa den sista isättningen för att förbättra det ekonomiska 
resultatet. Skälet till detta är att vår fiskleverantör avsätter det antal kilo vi beställt i början av 
budgetåret, vilket vi förbundit oss att köpa. Nästa års beställningar justeras dock utefter årets 
ekonomiska utfall för respektive sjö. 
      
En redovisning av klubbens kostnader och intäkter samt balansräkning framgår av bokslutet 
för räkenskapsåret 2016. 

 
Acksjöarna 

Antalet sålda årskort i Acksjöarna blev under verksamhetsåret 82 st + 2 juniorer. Föregående 
år var antalet 77 st, vilket är en ökning med 7 st. 

637 st dagkort har sålts under verksamhetsåret vilket är en kraftigt minskning, 160 st färre 

jämfört med fjolåret. Föregående år (2015) såldes 797 dagkort. I oktober månad såldes inte 
alls så mycket dagkort som förväntat.  Det är svårt att dra några slutsatser i varför 
minskningen är så kraftig.  
Fiskepremiären för årskortsmedlemmar hölls söndagen den 1:a maj med ett 50-tal fiskande 
deltagare samt ett antal som bevistade premiärdagen utan att fiska. Inför premiären hade 
300 kg regnbåge satts vardera i Lilla och Långa Acksjön. Premiären inleddes med en tyst 
minut för att hedra Kurre Johansson. 
 
Ca 2250 kg fisk har satts i under året, där fördelningen har varit c:a 80% regnbåge med 
medelvikt på 1 kg , c:a 20 % regnbåge med en vikt på 2-4 kg. Tyvärr fick vi ingen öring med i 
den sista isättningen som det var beställt, p.g.a problem med tillgången hos leverantören. 
Utlovat är att öringen skall komma med i den första isättningen till våren i stället. 

Ett flertal nya kastplatser och eldstäder i Acksjöarna har iordningsställts under året och 
fortsatt arbete med underhåll av spänger har gjorts.  
 
Tillsynen i Acksjöarna har fungerat väl.  Under april tom oktober har 10 st tillsynsmän gjort 
tillsyn 71% av kalenderdagarna samt 76% av helgdagarna. Vid 4 tillfällen har man tagit och 
motat bort personer med haspelutrustning. Vid inget tillfälle hade de hunnit börja fiska. 
Vattenståndet under 2015 i sjöarna har varit väldigt lågt då det varit en väldigt torr sommar. 
Ph-värdena för sjöarna har i årsmedeltal varit i Långa 6.3  samt i Lilla 7.0. 
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Malmsjön  
Malmsjödagen arrangerades den lördagen den 30:e april med ett 50 tal deltagare. Inför 

Malmsjödagen hade ca 300 kg regnbåge inplanterats. Arrangemanget var uppskattat och 

många fick fisk.  

C:a 1400 kg regnbåge har satts i vid 4 st tillfällen med medelvikt på ca 1 kg. 

348 dagkort har sålts under året, en minskning med 59 st jämförelsevis med 2015 (407 

dagkort). 2014 såldes 408 dagkort och 2013 såldes 610 dagkort. 

35 årskort har sålts under året, en minskning med 5 st årskort jämfört med 2015. 

 

Ett förslag till åtgärdsplan från Malmsjögruppen för att vända den negativa trenden redovisas 

separat. 

 

2016 byttes de båda båtarna i Malmsjön ut mot två stycken fräschare som legat upplagda i 

Måsnaren. De gamla skrotades.  

Fortlöpande underhåll av vindskydd och fiskeplatser har gjorts 

Dagsuthyrning av båtar i Malmsjön    

Klubbens uthyrning av båtar i Malmsjön har genererat 5400:- under året vilket är liten 

minskning med jämfört med 2015 (5900:-). 

 

Måsnaren   
Alla tillgängliga båtar inklusive båtplats och alla tillgängliga båtplatser har hyrts ut under året.  

Den gemensamma iläggningen av båtarna skedde lördagen den 16:e april och upptagningen 

skedde lördagen den 29:e oktober. 

145 årskort har sålts, en ökning med 9 årskort jämfört med 2015 års 136 st.  

233 dagkort har sålts under året, en ökning med 22 st. jämfört med föregående år då 211 st. 

dagkort såldes. 

Normalt löpande underhåll på båtar, bryggor och båtplatser samt slagning av vass har gjorts 

under året av arbetsgruppen och sjöansvarige.  

Tillsyningsmännen har varit flitiga i Måsnaren och skall ha en eloge för det. Man har beslagtagit nät 
och fångster och stoppat otillåtet fiske samt fått polisen att ingripa vid ett tillfälle. De har också varit 
flitiga med fiskekortsförsäljning ute vid vattnet.  
Under året har man brottats med problemet med att en husflotte otillåtet har legat i Måsnaren och 
man hittade även nät intill denna. Kommunen kontaktades i ärendet också men handläggaren 
visade lågt intresse. Under hösten blev dock husflotten till slut bortfraktad. 

Kommunen har fått loss lite pengar för en fortsatt vattenmiljöutredning och klubben bjöds in bland 
många andra berörda till en Vattenkonferens rörande Bränningeåns avrinningsområde där 
Måsnaren ingår. Där diskuterades vidare arbete och planering för mätningar och åtgärder. I år har 
kommunen sedan juni tagit vattenprover varje månad och nästa år planeras att ta prover på fisk. 

 
Ungdomssektionen  
Ungdomssektionen har under året samarbetat tillsammans Sportfiskarna och Nyckelskolan och 
arrangerat Klassdraget tillsammans. Även har Eklundsnäsdagen och Äventyrsdagen genomförts. 
Intresset för deltagande på ungdomskvällar i klubblokalen varit lågt trots annonsering på 
föreningsnytt. En Facebook sida för ungdomsverksamheten är också skapad men tyvärr har ingen 
regelbunden ungdomsverksamhet i klubblokalen kunnat genomföras. Nyckelskolan har dock 
anmält intresse att tillsammans med klubben genomföra aktiviteter med pimpelfiske till vintern. 



                Södertälje Amatörfiskeklubb 

                Lokal: Erikshällsgatan 83-85 

                Telefoninfo: 08-550 650 45    

 

Sid 5 (6) 

 

Tävlingsverksamheten 2016 

KM i Kustfiske 

 
Damer 
1 Marie Wigholm 
2 Raili Savolainen   
3 Barbro Lundgren   

 
Herrar 
1 Örjan Stoor   
2 Jan Lundin   
3 Tommy Sterner   

 
KM i mete 

 
Damer 
1. Eeva Korhonen 
2. Barbro Lundgren 
3. Raili Savolainen   

 
Herrar 
1. Leif Andersen   
2. Hans Eriksson 
3. Örjan Stoor 

 
Juniorer 
- 

 

 
Seriepimpel 

 
Damer 
1.Raili Savolainen  
2.Barbro Petre Lundgren  
 

 
Herrar +Veteraner 
1.Johan Lundin 
2.Håkan Lundin 
3.Per-Åke Lundin 

 
Äldre Veteraner 
1.Leif Andersen 
2.Teijo Långhed 
3.Hans Eriksson 

 
KM i pimpel 

 
Damer  
1.Raili Savolainen 
2.Marie Wigholm  
3.Toni Nieminen  

 
Herrar +Veteraner  
1.Tord Pettersson  
2.Jan Lundin  
3.Johan Lundin  

 

Äldre Herrveteraner  

1. Hans Eriksson 

2.Leif Andersen  

3. Teijo Långhed 

 
Ärtcupen 27/2 

 
1.Leif Andersen     2.Tommy Sterner    3.Roger Jansson 

 
          Vandringspriset  2016 (sammanlagt resultat i seriepimpel och KM i pimpel) 

                                            Leif Andersen 119P 
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Styrelsen SAFK, Södertälje, i november 2016. 

 

 

 

 

 
 


